

Activity Name: Printing of Awareness Materials						
Instructions: 1. Proof Approval: A hard copy proof must be approved before proceeding with mass printing. 2. Pre-Delivery Inspection: A pre-delivery inspection shall be conducted to assess item conformity with the required specifications according to the BoQ and designs. 3. Document Discrepancies: In case of any differences between the BoQ and drawings, the drawings will take precedence.				التعليمات: 1. الموافقة على النسخة المطبوعة: يجب الموافقة على النسخة المطبوعة قبل الشروع في الطباعة الجماعية. 2. الفحص قبل التسليم: يجب إجراء فحص قبل التسليم لتقييم مدى توافق المنتج مع المواصفات المطلوبة وفقاً لجدول الكميات والتصاميم. 3. الاختلاف في المستندات: في حالة وجود أي اختلافات بين جدول الكميات والرسومات، يتم الاحتكام إلى الرسومات.		
BoQ for IEC Materials						
Ref.	Item Description	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Cost سعر الوحدة	Total Cost السعر الكلي	تفاصيل الفقرة
1	Printing of Tri-fold Awareness Leaflets to be used for door-to-door awareness, with the following specifications: - Size: A4 (210 x 297 mm) flexible for folding. - Paper Type: Glossy, coated paper of very high quality. - Paper Weight: 300 gsm for excellent print quality and durability. - Printing: Full-color, double-sided. - Cutting: Leaflets must be trimmed to A4 size before folding. - Design: Implement the provided design (attached to the BoQ). All fonts must be outlined, and images printed at high resolution, according to the DRC supervision.	Pcs	600			طباعة منشورات توعوية ثلاثية الطيات لاستخدامها في التوعية على مستوى الاسر وبالمواصفات التالية: - الحجم : A4 (210 × 297 ملم) قابلة للطي. - نوع الورق : ورق غلوسي ، مطلي، ذو نوعية جيدة جداً. - وزن الورق : 300 جراماً للمتر المربع مما يوفر جودة طباعة ومثانة عالية. - الطباعة : بالألوان الكاملة، على الوجهين. - القطع : يتم تقطيع المنشورات بحجم A4 قبل الطي. - التصميم : تنفيذ وطباعة التصميم المرفق مع جدول الكميات، ويجب تحديد جميع الخطوط وطباعة الصور بجودة عالية حسب ارشادات فريق المجلس الدنماركي لللاجئين.
2	Printing flipcharts as the provided design, with the following specifications: - Size: A1 (594 x 841 mm), providing ample space for illustrations and text. - Paper Type: Glossy Art Paper, coated and foldable, of very high quality. - Paper Weight: 200 gsm, ensuring excellent print quality and durability. - Printing: Full-color, single-sided. - Binding: Top-bound with a sturdy cardboard backing for easy handling. - Design: Includes implementation and printing of graphics, text, and images according to the high-resolution PDF design attached to the BoQ. As per the guidance of the DRC team, the number of pages is in accordance with the attached layout. - Packaging: Each supplied flipchart should be wrapped in protective plastic.	Pcs	6			طباعة اللوحات التوضيحية (قلب جارت) حسب التصميم المقدم وبالمواصفات التالية: -الحجم: مقاس A1 (594 × 841 مم) يوفر مساحة واسعة للرسوم التوضيحية والنصوص. - نوع الورق: ورق غلوسي فني، مطلي، وقابل للطي بجودة عالية. - وزن الورق: 200 جراماً للمتر المربع، مما يضمن جودة طباعة ومثانة عالية. - الطباعة: بالألوان الكاملة، على جانب واحد. - التجليد: مثبت في الأعلى يظهر قوي من الورق المقوى لسهولة التعامل معه. - التصميم: تنفيذ وطباعة الرسومات والنصوص والصور حسب التصميم المرفق مع جدول الكميات وتنسيق PDF عالي الدقة، وحسب توجيهات فريق المجلس الدنماركي لللاجئين، ويكون عدد الصفحات موافق للتصميم المرفق. - التعبئة والتغليف: يجب تغليف كل لوحة توضيحية (قلب جارت) بالبلاستيك الواقي، عند التجهيز.
3	Supply a functional flipchart stand with a multi-use stand in various color finishes (e.g., silver and black), designed for flipcharts and as a whiteboard, and Ideal for presentations, meetings, and educational settings. Supports flipcharts weighing more than (2.5 kg). Adjustable height to accommodate various flipchart sizes (standard A1, A2), and easy-to-use clamps or hooks for secure attachment. Stand material and dimensions should be as the following specifications: Frame: Lightweight steel for durability and portability. Surface: Melamine or magnetic whiteboard surface for easy writing and erasing. Coating: Non-reflective finish to minimize glare. Dimensions: Height: Adjustable from 150 cm to 200 cm. Width: 70 cm for stability. Depth: Base footprint of 60 cm.	Pcs	6			تجهيز حامل لوح توضيحي (حامل قلب جارت) عملي ومتعدد الاستخدامات وبألوان مختلفة (مثل الفضي والأسود)، مصمم للاستخدام مع اللوحات الورقية القابلة (قلب جارت) وكلوحة بيضاء (سبورة)، ومثالي للعروض التقديمية والاجتماعات وللأغراض التعليمية. يدعم اللوحات التوضيحية القابلة (قلب جارت) التي يزيد وزنها عن (2.5 كغم). ارتفاعه قابل للتعديل ليناسب أحجام المخططات القابلة المختلفة القياسية (A1, A2). مع سهولة استخدام المشابك أو الحظافات لتثبيت الأمن. يجب أن تكون مادة الحامل وأبعاده بالمواصفات التالية: الإطار: فولاذ خفيف الوزن من أجل المتانة وسهولة الحمل. السطح: سطح الميلامين أو السبورة البيضاء المغناطيسية لسهولة الكتابة والمسح. الطلاء: طلاء غير عاكس لتقليل الوهج. الأبعاد: الارتفاع: قابل للتعديل من 150 سم إلى 200 سم. العرض: 70 سم للثبات. العمق: قاعدة 60 سم.
TOTAL Price in IQD						المبلغ الكلي بالدينار العراقي